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Confidential Information.  “Confidential Information” means all confidential or proprietary  information or data furnished by either 
Party or its Affiliates (“Disclosing Party”) in writing or orally to the other Party or its Affiliates (“Receiving Party”) before or after the 
Effective Date hereof in connection with the Project, which is marked as confidential or which Receiving Party should reasonably 
understand to be considered Confidential Information of Disclosing Party, including, without limitation, any data or information regard-
ing Disclosing Party's customers, clients, employees and suppliers, pricing information and models, product and service information, 
planning information, marketing strategies, strategic plans, financial or operational data, customer/client transactions, customer/cli-
ent lists, customer/client profiles, employee lists, employee profiles, employee information, sales projections or forecasts, business 
plans, business relationships, internal performance results and other documentation relating to past, present or future business 
activities.  Confidential Information does not include information which:  (i) is published or is in or becomes part of the public domain 
where Receiving Party has not breached this Agreement; (ii) prior to disclosure hereunder is within the legitimate possession of 
Receiving Party; (iii) is disclosed to Receiving Party from a source other than Disclosing Party and Receiving Party has no knowledge or 
reason to know of any violation of law or breach of any confidentiality obligation owed by such source to Disclosing Party; or (iv) is 
independently developed by Receiving Party without using Confidential Information of Disclosing Party.

NONE-DISCLOSURE
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 LEKIT was established in 1977, when economic was ready to lift off in Taiwan, specializing in producing notebooks, organizers and portfolios. In 1992, founder of 

LEKIT decided to fly across Taiwan Strait to build factory in Qishi town, Dongguan. LEKIT not only insists the quality of products, but also develops more high-end leather 

products to cooperate with many famous brands around the world. 

 After decades of experience, LEKIT constantly improves craftsmanship, enhances product development technology and specializes in all kinds of customized 

notebooks, leather products, printing, paper features to complete every procedure. LEKIT dedicates itself providing best quality products to customers, and insists 

company philosophy of honesty, innovation, and conscientious.

 LEKIT利奇成立於1977年台灣︐專做萬用手冊︑工商日誌等各式筆記本︔1992年 飛渡台灣海峽來到位於東江之畔的東莞企石鎮成立工廠︐除了堅持原有的筆

記本手藝之外︐專精更多皮具商務用品︐與全球許多知名品牌建立緊密合作關係︒

 利奇經過數十年的經驗累積︐不斷精進工藝︐提升產品研發技術︐專精訂製各類記事本︑皮製品︐掌握印刷︑紙張︑皮料特性︐完成每一道工序︒成功的

利奇以「用心做到最好」的敬業精神︐堅持 「誠信為本︑務實創新」的經營理念服務客戶︐歡迎您的加入︒

AboutLEKIT



 At Lekit, we are committed to sustainability and reducing our environmental impact. We use FSC-certified paper, which ensures that the paper we use comes 

from responsibly managed forests that provide environmental, social, and economic benefits. We also use recycled materials, such as post-consumer waste, to create 

our products, reducing the amount of waste that goes to landfills. In addition, we use bio-degradable materials, such as vegetable-tanned leather, to minimize our use of 

non-renewable resources and reduce our carbon footprint. By using these sustainable materials and practices, we are not only helping to preserve the environment but 

also creating products that our customers can feel good about using. Join us in our commitment to sustainability by choosing Lekit for your next stationery purchase.

 在LEKIT︐我們致力於可持續性和減少環境影響︒我們使用FSC認證紙張︐確保我們使用的紙張來自管理得當的森林︐提供環境︑社會和經濟效益︒我們還

使用回收材料︐如後消費廢棄物︐來製造我們的產品︐減少了填埋場的廢棄物量︒此外︐我們使用生物降解材料︐如植物鞣革︐以最大程度地減少我們對非可再

生資源的使用和減少我們的碳足跡︒通過使用這些可持續材料和實踐︐我們不僅有助於保護環境︐還創造了讓客戶滿意的產品︒選擇Lekit︐加入我們的可持續承

諾︐讓您的下一個產品採購體驗更有意義︒

Sustainability



Certificates
FSC ISO9001 EUTRISO14001 SA8000



Timeline
成立臺北公司︑工廠

總部在大陸東莞建立工廠

成立香港辦事處

東莞修建工廠面積擴展到 40,000平方米

建立大陸蘇州分廠

首家通過 ISO9001-2000國際品質的中國文教用品的生產商

成為北京 2008年奧運會文具特許生產商

通過 OHSAS 18000 & ISO 14000 認證

成為廣州亞運會文具類指定製造商

通過 SA8000認證︑成功與迪士尼簽約︑成為密切合作夥伴

至今與全球各大品牌長期合作

•1977 年

•1992 年

•1999 年

•2001 年

•2003 年

•2004 年

•2006 年

•2007 年

•2008 年

•2011 年

•2011 年

Establishing headquarter、factory located in Taiwan

Establishing factory in Dongguan, China 

Establishing office in Hong Kong 

Expanding factory in Dongguan to 40,000 square meters

Establishing factory in Suzhou, China 

The first stationery factory in China accredited with ISO9001-2000

Licensed stationery factory for Beijing Olympic Games 

Accredited with14000 & OHSAS18000 

Licensed stationery factory for Guangzhou Asian Games 

Licensed stationery factory for Disney, accredited with SA8000 

Establishing long-term relationship with top brands worldwide since
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While leather binding is not a necessary process in production, it can greatly enhance the appearance and design of notebook covers by allowing for the combination of 

different leather colors, patterns, and types. However, traditional leather binding methods have limitations due to their slow production speed and the need for precise 

handiwork and string stitching on both sides. At Lekit, we have developed an innovative technique for binding leather without the use of glues or stitches, which not only 

speeds up the production process, but also enables us to create even more unique and intricate designs on the covers of our notebooks.

Stitiching ? 
Seamless ! 

PATENT
REGISTERED
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萬用手冊︐內含行事曆︑日程表︑筆記欄︑名片
夾等︒萬用手冊是一種個人管理工具︐它活頁孔
夾的特性︐可以因應不同需求︐實現各種功能組
合︐使用上極為彈性︐可以隨意更換保存內頁︐
外殼則不具時效性限制能夠長時間使用︒

Organizers is a personal tool which is easy to 
change the inner paper to meet various require-
ments and achieve various combinations. It is 
extremely flexible in use, and the inner pages can be 
freely changed and saved. The cover can be used for 
a long time without time-limited restrictions.
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Organizers 萬用手冊



線圈本︐廣泛用於學校和辦公的文具用品︒線圈
本的封面材質有多種選擇︐從紙板︐塑膠︑布料
…紙等︒它最大的優點是其便利性︐可以放在口
袋中攜帶︐也可以隨意撕下其中的一頁使用︐同
時沒有厚記事本翻頁不便的缺點︒

Spiral notebooks are widely used in school and 
office. There are many kinds of cover material 
including cardboard, plastic, cloth, paper and so on. 
The greatest advantage of spiral notebooks is its 
convenience. A small spiral notebook can be carried 
in a pocket everywhere and you can easily tear up a 
page. Also you can easily turn the pages, which is 
different form casebond notebooks.
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Spirals 線圈本



精裝筆記本︐用穿線膠裝的裝訂方式搭配軟皮或
硬式的外殼︐內頁有方便使用的書籤帶以及外殼
鬆緊綁帶︐其簡約又有質感的外型是近年大為流
行的款式︐外殼可以自由選擇不同顏色︑材質拼
接︐封底口袋設計方便收納名片︑卡片等小物︒

Casebond notebooks have become popular in recent 
years because of its simple and classic outlook. It is 
thread binding with hard or soft leather cover, and 
there are bookmark strip inside and elasticized 
strap design which is easy to close. You can create 
your own cover by choosing different color or mate-
rials combining together. The pocket on the back 
can store cards, stamps and so on.
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多功能經理夾結合了筆記本︑計算機︑文件名片
收納︑筆插等︐內裝的筆記本可以隨意更換︐使
用時效長︐功能性強大︐攤開就像一個迷你辦公
桌︐讓您隨時隨地都可以輕鬆工作︒

The multifunctional portfolio combines notebooks, 
calculater, document and cards storage, pen hold-
ers, etc. It can be used for a long time because the 
notebook inside can be changed easily. It is powerful 
in functionality just like your mini office desk when 
you open it. With this, you could work anywhere you 
want at any time.
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Portfolios 經理夾



Coin purse 零錢包
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Card holder 名片夾
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Pen case 筆套
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Functional card holder 功能卡夾
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Glasses case 眼鏡盒
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Book sleeve 書套
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Features
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 We have years of experience in the manufacturing industry, and our design team has the expertise to bring your vision to life. In the past, we've noticed that 

designers and manufacturers often struggle to collaborate effectively, resulting in a less than desirable outcome. However, we strive to eliminate this challenge by 

considering both the design and manufacturing aspects of the product, resulting in a practical and viable design. Our product design and graphic design services are 

designed to work in partnership with our customers, ensuring that the final design is everything they envisioned and more. With our comprehensive approach to design, 

we can guarantee a complete and satisfying design experience for our clients.

 幾十年來的生產經驗，我們從中學習並且明白如何從生產角度去設計產品。 在實現產品的過程中，設計師和生產端通常會有一些合作上的摩擦，我們最大

的優勢就是可以設法減少摩擦，提供客人最可行且具體的設計。

 為了達成這個目標，設計產品必須從兩個角度切入，除了考量外型美觀具設計感，更需要了解生產過程，這也是一般設計師較缺乏的。我們提供產品設計

，平面設計的服務，透過和客戶的溝通合作、就能讓設計師的想法完美發揮，將產品設計完整實現。

Discover Define Develope Deliver
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中國 , 東莞  

利奇文教用品有限公司

地址：廣東省東莞市企石鎮江邊村萬福路 

網站：lekit.com

電話：(+86)0769-86665177-889

郵箱：esd02@lekit.com.hk

Dongguan, China

LEKIT Stationery Co.,Ltd.

Add ：Jiangbian Dist.,Qishi town, Dongguan City, Guangdong 523500

Web ：lekit.com

Tel ：(+86)0769-86665177-889

e-mail ：esd02@lekit.com.hk

台灣 , 台北  

利奇文教用品有限公司

地址：台北市松山區南京東路四段 52 巷 4 號 2 樓 

網站：lekit.com.tw

電話：(+886)02-2578-0431

郵箱：maggie.chen@lekit.com.hk

Taipei, Taiwan

LEKIT Stationery Co.,Ltd.

Add ：2F., No.4, Ln. 52, Sec. 4, Nanjing E. Rd.,aipei City, Taiwan 10553

Web ：lekit.com.tw

Tel ：(+886)02-2578-0431

e-mail ：maggie.chen@lekit.com.hk

OFFICE   辦公室

FACTORY  工廠
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